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Protokół z Protokół z LII LII  Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi

z dnia 20 czerwca  2018 r.z dnia 20 czerwca  2018 r.

============================================================================================================

 Tryb zwołania: art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym (sesja planowana –Absolutoryjna )
 Zwołujący:  Przewodnicząca Rady  
 Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Jolanta Moćko 
 Porządek obrad: porządek obrad z dnia 20.06.2018 r.  w załączeniu.
 Czas trwania posiedzenia  (od 17:00 do 20.30 )
 Frekwencja Radnych :  obecnych   20  z 21 radnych.  

 Kierownictwo Urzędu : 

1. Burmistrz Miasta – Zbigniew Szaleniec 
2. Z-ca Burmistrza - Beata Zawiła
3. Z-ca Burmnistrza - Elżbieta Dmitruk
4. Bogusława Tanhojzer  – Skarbnik Miasta 
5. Dorota Bąk – Sekretarz Miasta

Pozostałe osoby obecne:
1. Radca Prawny – Tomasz Wójkowski 
2. Naczelnicy wydziałów i dyrektorzy jednostek organizacyjnych, 
3.   Mieszkańcy  

Ustalenia/ Rozstrzygnięcia 

+ Projekt Nr 93 dodany w ramach autopoprawki porządku obrad 
1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie  jej prawomocności.

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

3. Przyjęcie protokołu z sesji  z dnia 23 maja 2018 r.

Temat Sesji  z planu pracy Rady Miejskiej

OCENA WYKONANIA BUDŻETU ZA 2017 ROK – ABSOLUTORIUM
DLA BURMISTRZA ZA 2017 ROK

4 Rozpatrzenie  i  zatwierdzenie  sprawozdania  finansowego  wraz   ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta za 2017 rok 

4.1 Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Czeladź za
2017  rok,  sprawozdania  finansowego  oraz  informacji  o  stanie  mienia
jednostki samorządu terytorialnego Miasta Czeladź za 2017 rok (ZB Nr
93/2018 z dnia 29 marca 2018r.) 

4.2 Zapoznanie  Rady  z  opinią  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  
w  Katowicach  o  przedłożonym  przez  Burmistrza  Miasta  Czeladź
sprawozdaniu   z  wykonania  budżetu  za  2017  rok  (Uchwała  
Nr  4200/IV/79/2018  z  dnia  23  kwietnia  2018  roku  IV  Składu
Orzekającego RIO w Katowicach 

4.3 Przedstawienie  informacji/opinii  komisji  Rady  dot.  rozpatrywanych
sprawozdań
a) Komisja Rewizyjna (opinia pozytywna) 
b) Komisja Finansowo–Budżetowa (opinia pozytywna) 
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4.4 Dyskusja i wystąpienia radnych w ramach rozpatrzenia w/w sprawozdań

4.5 Projekt Nr 87
w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Czeladź za 2017 rok

5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ABSOLUTORIUM  dla  Burmistrza  
z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok 

5.1 Przedstawienie wniosku komisji Rewizyjnej o udzieleniu Absolutorium dla
Burmistrza Miasta  Czeladź za 2017 rok (Uchwała Komisji  Rewizyjnej  
z dnia 8 czerwca 2018r.) wraz z opinią Komisji Rewizyjnej o wykonaniu
budżetu Miasta  Czeladź za 2017 rok (stanowiącą załącznik  wniosku i
jednocześnie jego uzasadnienie)

5.2 Przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Katowicach
dot. wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi
Miasta Czeladź (Uchwała Nr 4200/ IV/114/2018 z dnia 13 Czerwca  2018
roku - pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czeladzi  
w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta absolutorium) 

5.3 Projekt Nr 88
w  sprawie  absolutorium  dla  Burmistrza  Miasta  z  tytułu  wykonania
budżetu za 2017 rok (zgodnie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej – udzielić
absolutorium) 

6. Przyjęcie protokołu końcowego komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej z przeprowadzonej kontroli 
Kontrola wybranych inwestycji prowadzonych przez Urząd Miasta Czeladź w latach 2017/2018

7. (B - Or. 0057.5.2018)
Informacja międzysesyjna za okres od 11.05.2018r. do 01.06.2018r.

8. Sprawozdanie z programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 
zakresie zadań publicznych w roku 2017

Komisja Edukacji 
Kultury i Sportu

 Projekty uchwał do rozpatrzenia:

9. Projekt Nr  90
w sprawie zmian w Budżecie Miasta na 2018 rok 

Komisja 
Finansowo – 
Budżetowa 

10. Projekt Nr 91
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na
lata 2018-2030

Komisja 
Finansowo – 
Budżetowa  

11. Projekt Nr 84
w  sprawie   zasad  udzielania  i  rozmiaru  obniżek  obowiązkowego
tygodniowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli  pełniących  funkcje
kierownicze  w  przedszkolach  i  szkołach  prowadzonych  przez  Gminę
Czeladź

Komisja Edukacji, 
Kultury i Sportu   

12.
Projekt Nr  85 
w sprawie: wyrażenia zgody na użyczenie Muzeum Saturn w Czeladzi
pomnika zlokalizowanego w parku przy ul. Sikorskiego w Czeladzi 

Komisja Rozwoju i 
Polityki 
Przestrzennej   

13.

Projekt Nr 86  
w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie Muzeum Saturn w Czeladzi
pomnika zlokalizowanego przy Urzędzie Miasta w Czeladzi 

Komisja Rozwoju i 
Polityki 
Przestrzennej   

14.

Projekt Nr 89
w sprawie przekazania środków finansowych na nagrody dla policjantów
Komisariatu Policji w Czeladzi

Komisja 
Finansowo – 
Budżetowa

Projekt Nr 92 Komisja Rozwoju i 
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15. w sprawie uchwalenia i  przekazania projektu Regulaminu dostarczania
wody  i  odprowadzania  ścieków  na  terenie  Miasta  Czeladź  organowi
regulacyjnemu do zaopiniowania 

Polityki 
Przestrzennej   

16.
Projekt Nr 93 
w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta Czeladź 

Komisja 
Finansowo – 
Budżetowa 

17.
Interpelacje i wnioski radnych 

18. Korespondencja/informacje do wiadomości Rady

19. Zamkniecie obrad sesji. 

Przebieg  OBRAD:

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie  jej prawomocności.

Przewodnicząca Jolanta Moćko – przywitała wszystkich  otworzyła LII  Sesje Rady Miejskiej. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad i stwierdzenie jego przyjęcia.

Elżbieta Dmitruk Zastępca Burmistrza – wnoszę autopoprawkę  do projektu Nr 85 i 86 dotyczy podstawy
prawnej 
Marian Kita składam skargę  jako komisja na ręce pani przewodniczącej na brak materiałów ze strony
szpitala – odmówili przedłożenia materiałów 
Przewodnicząca Jolanta Moćko – przedstawiciele szpitala deklarowali, że materiały będą przekazane do
rady, zobowiązuje się zorientować i skontaktować z władzami szpitala . 

3. Przyjęcie protokołu z sesji  z dnia 23 maja 2018 r.  

Brak – uwag 

Temat Sesji  z planu pracy Rady Miejskiej

Przewodnicząca Jolanta Moćko – kolejne punkty 

OCENA WYKONANIA BUDŻETU ZA 2017 ROK – ABSOLUTORIUM DLA BURMISTRZA ZA 2017 ROK

4 Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego 

wraz  ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta za 

2017 rok

4.1. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta 

Czeladź za 2017 rok, sprawozdania finansowego oraz 

informacji o stanie mienia jednostki samorządu 

terytorialnego Miasta Czeladź za 2017 rok (ZB Nr 93/2018 z

dnia 29 marca 2018r.)
Przewodnicząca Rady Jolanta Moćko – udzielam głosu panu burmistrzowi 

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec-  przedstawia sprawozdanie z wykonania budzetu przedstawiając 

przygotowaną prezentację (Prezentacja w załączeniu) 
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Podziękowanie dla Rady, przewodniczącej rady  swoich zastępców pani Urszuli Polak – Wałek, pani Bogu-

sławie Tanhojzer moim współpracownikom za wspólną pracę i wspólne efekty. 

4.2. Zapoznanie Rady z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej

w Katowicach o przedłożonym przez Burmistrza Miasta 

Czeladź sprawozdaniu  z wykonania budżetu za 2017 rok 

(Uchwała Nr 4200/IV/79/2018 z dnia 23 kwietnia 2018 roku 

IV Składu Orzekającego RIO w Katowicach
Przewodnicząca Rady Jolanta Moćko – odczytanie uchwały RIO 

4.3 Przedstawienie  informacji/opinii  komisji  Rady  dot.
rozpatrywanych sprawozdań
a) Komisja Rewizyjna (opinia pozytywna) 
b) Komisja Finansowo–Budżetowa (opinia pozytywna)

Przewodnicząca Jolanta Moćko – odczytanie opinii komisji 

4.4 Dyskusja i wystąpienia radnych w ramach rozpatrzenia w/w sprawozdań 
Przewodnicząca Rady Jolanta Moćko - proszę o zgłaszanie się do dyskucji. - proszę o zgłaszanie się do dyskucji. 

Wojciech Maćkowski –Wojciech Maćkowski – odniosę się do absolutorium i prowadzeniem budżetu.  Przez ostatnie cztery lata je odniosę się do absolutorium i prowadzeniem budżetu.  Przez ostatnie cztery lata je --

steśmy miastem samych sukcesów . Wcześniej nie wiele się działo. W kilku punktach odniosę się do tego costeśmy miastem samych sukcesów . Wcześniej nie wiele się działo. W kilku punktach odniosę się do tego co

jest problemem: jest problemem: 

1.1. wystąpienie pokontrolne RIO z kontroli kompleksowej z  lat 2013 -2017 jest16 wniosków gdzie znajwystąpienie pokontrolne RIO z kontroli kompleksowej z  lat 2013 -2017 jest16 wniosków gdzie znaj --

dują się nieprawidłowości lub naruszenia prawa dują się nieprawidłowości lub naruszenia prawa 

2.2. w 2017 roku zaplanowano ze sprzedaży mienia dochody na  ponad 14 mln zł,  a wykonano 10 mlnw 2017 roku zaplanowano ze sprzedaży mienia dochody na  ponad 14 mln zł,  a wykonano 10 mln

zł,  a na 2018r.  zaplanowano sprzedaż na kwotę  18 mln zł , podejrzewam, że nie będzie takiegozł,  a na 2018r.  zaplanowano sprzedaż na kwotę  18 mln zł , podejrzewam, że nie będzie takiego

wykonania wykonania 

3.3. nieprzemyślana jest też gospodarka gruntami np. działki na Rojcach gminne tereny zostały sprzedanieprzemyślana jest też gospodarka gruntami np. działki na Rojcach gminne tereny zostały sprzeda--

ne za 76 zł,  a inne te same tereny sprzedawane po  190 zł . W ten sposób można powiedzieć, żene za 76 zł,  a inne te same tereny sprzedawane po  190 zł . W ten sposób można powiedzieć, że

nie zyskujemy, gdyby gmina sama przystąpiła do sprzedaży to  ta kwota mogłaby się powiększyćnie zyskujemy, gdyby gmina sama przystąpiła do sprzedaży to  ta kwota mogłaby się powiększyć

4.4. ostatnie cztery lata to ciągłe festiwale imprez, promocja to ważna rzecz, ale nie może ona  ciągleostatnie cztery lata to ciągłe festiwale imprez, promocja to ważna rzecz, ale nie może ona  ciągle

przysłaniać rzeczy ważniejszych,  potrzeby mieszkańców. Wśród promocji można zobaczyć burmiprzysłaniać rzeczy ważniejszych,  potrzeby mieszkańców. Wśród promocji można zobaczyć burmi --

strza jako najważniejszy elementemstrza jako najważniejszy elementem

5.5. inwestycje najważniejsze dla mieszkańców kanalizacja w rejonie Madery, Stare piaski tam nie wieleinwestycje najważniejsze dla mieszkańców kanalizacja w rejonie Madery, Stare piaski tam nie wiele

się wydarzyło , przykład przeszacowanych inwestycji np. Urząd Miasta był potrzebny, ale czy aż wsię wydarzyło , przykład przeszacowanych inwestycji np. Urząd Miasta był potrzebny, ale czy aż w

kwocie 16 mln zł. kwocie 16 mln zł. 

6.6. kwestia najważniejsza chodź urząd nie ma na to wpływu nadal spada liczba mieszkańców i  liczbakwestia najważniejsza chodź urząd nie ma na to wpływu nadal spada liczba mieszkańców i  liczba

wymeldowani wzrasta. Jest nas mniejwymeldowani wzrasta. Jest nas mniej

Ja osobiście będę głosował za nie udzieleniem absolutorium Ja osobiście będę głosował za nie udzieleniem absolutorium 

Stanisław PisarekStanisław Pisarek – miasto i budżet miasta podlega bardzo różnym mechanizmom . Miasta zaciągają obli – miasto i budżet miasta podlega bardzo różnym mechanizmom . Miasta zaciągają obli --

gacje, pożyczki, kredyty.  Miasta które sa tworzone z mieszkańców powinny utrzymywać mieszkańców z pogacje, pożyczki, kredyty.  Miasta które sa tworzone z mieszkańców powinny utrzymywać mieszkańców z po--

datków. Dla mieszkańców wszystkie konieczne wymagane potrzeby, miasto nie jest zrównoważone czasemdatków. Dla mieszkańców wszystkie konieczne wymagane potrzeby, miasto nie jest zrównoważone czasem

trzeba szukać kombinacji. Są miasta, które prowadzą oszczędną politykę i na koniec roku zwraca się miesztrzeba szukać kombinacji. Są miasta, które prowadzą oszczędną politykę i na koniec roku zwraca się miesz --
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kańcom pieniądze. Gdybyśmy chodź trochę zaczęli sprzedaż oddawać mieszkańcom po 3 tys . Koszty utrzykańcom pieniądze. Gdybyśmy chodź trochę zaczęli sprzedaż oddawać mieszkańcom po 3 tys . Koszty utrzy --

mania miasta zatrudnienie wszystkich urzędników, wszystkich struktur ta tabelka przebiła by wszystkich. Jestmania miasta zatrudnienie wszystkich urzędników, wszystkich struktur ta tabelka przebiła by wszystkich. Jest

znacząco droższe niż kiedykolwiek. Mówi pan ze budżet mamy taki wysoki budżet , ale nie wspomniał pan oznacząco droższe niż kiedykolwiek. Mówi pan ze budżet mamy taki wysoki budżet , ale nie wspomniał pan o

tym, że 25% z tego to jest po prostu 500+ . Średnio rocznie sprzedajemy nieruchomości na kwotę 10 mln złtym, że 25% z tego to jest po prostu 500+ . Średnio rocznie sprzedajemy nieruchomości na kwotę 10 mln zł

– gratuluję, ale to związane jest z koniunkturą polski. Zaniepokojony jestem z tym co dzieje się z czeladzią– gratuluję, ale to związane jest z koniunkturą polski. Zaniepokojony jestem z tym co dzieje się z czeladzią

szumnie  mówionych  inwestycji  one  przynoszą  korzyść,  ale  z  przerażeniem  myślę   szumnie  mówionych  inwestycji  one  przynoszą  korzyść,  ale  z  przerażeniem  myślę   

o przyszłości o utrzymaniu tych inwestycji . Drogi remont Cechowni a potem mieszkańcy będą musieli jąo przyszłości o utrzymaniu tych inwestycji . Drogi remont Cechowni a potem mieszkańcy będą musieli ją

utrzymywać. To mnie niepokoi bardzo. utrzymywać. To mnie niepokoi bardzo. 

Kamil KowalikKamil Kowalik – wystąpienie pokontrolne może powinniście państwo przeczytać, czemu pan się nie po – wystąpienie pokontrolne może powinniście państwo przeczytać, czemu pan się nie po--

chwalił, się  tym wnioskiem, nie wspomniał pan o problemach reorganizacji ZBK, gdzie były wadliwe rozliczechwalił, się  tym wnioskiem, nie wspomniał pan o problemach reorganizacji ZBK, gdzie były wadliwe rozlicze --

nia  RIO tez zwróciło uwagę, że były problemy. Elektrownia jest nierozliczona znamy dobrze temat sprawa znia  RIO tez zwróciło uwagę, że były problemy. Elektrownia jest nierozliczona znamy dobrze temat sprawa z

tego co się orientuje jest w prokuraturze.  tego co się orientuje jest w prokuraturze.  

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko –  chciałam państwu przypomnieć, że opiniujemy budżet roku 2017  –  chciałam państwu przypomnieć, że opiniujemy budżet roku 2017 BurBur--

mistrz Zbigniew Szaleniecmistrz Zbigniew Szaleniec – Panie radny Maćkowski bardzo dziękuję za krytykę. Odnośnie pieniędzy ze – Panie radny Maćkowski bardzo dziękuję za krytykę. Odnośnie pieniędzy ze

sprzedaży działek wiecie na jakich zasadach sprzedaje się grunty, jest wycena przetarg, cenę ustala ten cosprzedaży działek wiecie na jakich zasadach sprzedaje się grunty, jest wycena przetarg, cenę ustala ten co

kupuje, sprzedaż jest za tyle za ile wycenił rzeczoznawca. W umowie mamy zapisane jeszcze wiele innychkupuje, sprzedaż jest za tyle za ile wycenił rzeczoznawca. W umowie mamy zapisane jeszcze wiele innych

rzeczy , budują za nam drogę północną skrzyżowanie  to będzie dodatkowy dojazd do ul. Gdańskiej , dziękirzeczy , budują za nam drogę północną skrzyżowanie  to będzie dodatkowy dojazd do ul. Gdańskiej , dzięki

temu, że ta droga powstanie nasze grunty znowu zostały przeliczone i są o wiele droższe niż rok temu botemu, że ta droga powstanie nasze grunty znowu zostały przeliczone i są o wiele droższe niż rok temu bo

zmienia się dostęp do tych dróg. Te kwoty odbijemy sobie za jakiś czas. W odniesieniu do tego co mówił panzmienia się dostęp do tych dróg. Te kwoty odbijemy sobie za jakiś czas. W odniesieniu do tego co mówił pan

radny Pisarek dziękuje,  że pan uzasadnił,   że musimy się spieszyć ze sprzedażą bo jest  koniunktura,  radny Pisarek dziękuje,  że pan uzasadnił,   że musimy się spieszyć ze sprzedażą bo jest  koniunktura,  

a to co sprzedamy dzisiaj to będzie przynosiło nam profity na ix lat i z tego będą żyły nasze pokolenia. Żea to co sprzedamy dzisiaj to będzie przynosiło nam profity na ix lat i z tego będą żyły nasze pokolenia. Że

jest koniunktura to szczęście. W odniesieniu do protokołu pokontrolnego  RIO zachęcam wszystkich do przejest koniunktura to szczęście. W odniesieniu do protokołu pokontrolnego  RIO zachęcam wszystkich do prze--

czytania panie z RIO  uznały, że dawno nie były w gminie, gdzie protokół jest tak mało znaczący  są uchybieczytania panie z RIO  uznały, że dawno nie były w gminie, gdzie protokół jest tak mało znaczący  są uchybie --

nia  zawsze są . Pan radny zgłosił cały elaborat skarg i one wszystkie zostały odrzucone. Ja z tego protokołunia  zawsze są . Pan radny zgłosił cały elaborat skarg i one wszystkie zostały odrzucone. Ja z tego protokołu

jestem bardzo  zadowolony , wzmocnić nadzór, poprawić nadzór nad pracownikami  takie były zalecenia.jestem bardzo  zadowolony , wzmocnić nadzór, poprawić nadzór nad pracownikami  takie były zalecenia.

Koszty utrzymania miasta połowę kosztów rodzi nam rząd sejm zrzucając na nas kolejne zadania, które muKoszty utrzymania miasta połowę kosztów rodzi nam rząd sejm zrzucając na nas kolejne zadania, które mu--

simy  realizować.   Nie  stworzyliśmy,  ani  jednego  stanowiska  sami  tylko  to  co  nakład  nam  rząd  simy  realizować.   Nie  stworzyliśmy,  ani  jednego  stanowiska  sami  tylko  to  co  nakład  nam  rząd  

z 500 + mamy tylko 13 mln. zł z 500 + mamy tylko 13 mln. zł 

Irena Owczarz-Irena Owczarz-  ten co nic nie rob nie popełnia błędów. Jako radna dużo rozmawiam z mieszkańcami mogę  ten co nic nie rob nie popełnia błędów. Jako radna dużo rozmawiam z mieszkańcami mogę

powiedzieć, że mieszkańcy są bardzo zadowolenia z działań naszego miasta na rzecz mieszkańców, bardzopowiedzieć, że mieszkańcy są bardzo zadowolenia z działań naszego miasta na rzecz mieszkańców, bardzo

pozytywne opinie i z tego się cieszę. pozytywne opinie i z tego się cieszę. 

Stanisław PisarekStanisław Pisarek – ja się  cieszę, że ze sprzedaży nieruchomości miasto zyskuje, pan się chwali środkami – ja się  cieszę, że ze sprzedaży nieruchomości miasto zyskuje, pan się chwali środkami

unijnymi tylko do każdego miliona otrzymanego, trzeba dać coś od siebie. Nie zawsze to coś jest takie najunijnymi tylko do każdego miliona otrzymanego, trzeba dać coś od siebie. Nie zawsze to coś jest takie naj --

ważniejsze. Czy utrzymanie ścieżek rowerowych, jest tak ważna bo potem my to będziemy musieli utrzymyważniejsze. Czy utrzymanie ścieżek rowerowych, jest tak ważna bo potem my to będziemy musieli utrzymy--

wać bo one zarastają chwastami,  korzystanie z wernisaży ileż tych naszych mieszkańców z niego korzystawać bo one zarastają chwastami,  korzystanie z wernisaży ileż tych naszych mieszkańców z niego korzysta

podczas ostatniej   wystawy naliczył  mój  kolega 15 osób.  Dla  mnie najważniejszą inwestycją jest  stacjapodczas ostatniej   wystawy naliczył  mój  kolega 15 osób.  Dla  mnie najważniejszą inwestycją jest  stacja

uzdatniania wody, żeby mieszkańcy mieli czystą , zdrową wodę, ten problem jest i  też pan o tym opowiadał,uzdatniania wody, żeby mieszkańcy mieli czystą , zdrową wodę, ten problem jest i  też pan o tym opowiadał,

może ktoś w przyszłym roku ktoś inny oby mógł się pochwalić wodą.  może ktoś w przyszłym roku ktoś inny oby mógł się pochwalić wodą.  
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Marian KitaMarian Kita –  dzisiaj  przyjeżdżają  do nas ludzie  z  całego świata  to  miasto  staje  się  miastem kultury   –  dzisiaj  przyjeżdżają  do nas ludzie  z  całego świata  to  miasto  staje  się  miastem kultury  

i sztuki tu zaczynali studenci, którzy stali się znani. Przykro mi jest słuchać tego co mówi radny Taki tok myi sztuki tu zaczynali studenci, którzy stali się znani. Przykro mi jest słuchać tego co mówi radny Taki tok my --

ślenia jest bardzo bezsensowny.  ślenia jest bardzo bezsensowny.  

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko – ktoś jeszcze chce zabrać głos  – ktoś jeszcze chce zabrać głos 

Burmistrz Zbigniew SzaleniecBurmistrz Zbigniew Szaleniec – Elektrownia rozliczona zapłacona przyjęta przez wszystkie kontrole nie – Elektrownia rozliczona zapłacona przyjęta przez wszystkie kontrole nie

precyzyjnie się pan wypowiada, mamy zdrową i czystą wodę, chcemy zmienić bo jest za twarda dla naszychprecyzyjnie się pan wypowiada, mamy zdrową i czystą wodę, chcemy zmienić bo jest za twarda dla naszych

urządzeń. Jak mamy rozdawać pieniądze, słyszał pan o dyscyplinie finansów publicznych ustawa o samourządzeń. Jak mamy rozdawać pieniądze, słyszał pan o dyscyplinie finansów publicznych ustawa o samo --

rządzie.  Czy pan w swoim programie mówił, ze będzie pan sprzedawał  grunty i rozdawał. Ja bardzo chciałrządzie.  Czy pan w swoim programie mówił, ze będzie pan sprzedawał  grunty i rozdawał. Ja bardzo chciał --

bym dawać mieszkańcom, ale nie mogę, ścieżki rowerowe i środki unijne, są określone kupki pieniędzy nabym dawać mieszkańcom, ale nie mogę, ścieżki rowerowe i środki unijne, są określone kupki pieniędzy na

co unia może  przeznaczyć, albo sięgamy albo nie. Ścieżki rowerowe wszyscy będą robić, ale my nie bo jeźco unia może  przeznaczyć, albo sięgamy albo nie. Ścieżki rowerowe wszyscy będą robić, ale my nie bo jeź --

dzi na nich tylko 100 osób. Elektrownia na razie do niej dokładamy, ale jest majtek i go mamy zawsze możedzi na nich tylko 100 osób. Elektrownia na razie do niej dokładamy, ale jest majtek i go mamy zawsze może --

my go spieniężyć, tak samo będzie z cechownią, warsztaty zrewitalizujemy całą kopalnie, a tak to stoi i stramy go spieniężyć, tak samo będzie z cechownią, warsztaty zrewitalizujemy całą kopalnie, a tak to stoi i stra --

szy. Kiedyś kupiliśmy kopalnie i ja szanuje decyzje poprzednika bo to może by nasza perełka bo nie ma naszy. Kiedyś kupiliśmy kopalnie i ja szanuje decyzje poprzednika bo to może by nasza perełka bo nie ma na

całym Śląsku takiego miejsca jakie my będziemy mieć. Powrót po latach do przeszłości wiele ludzi powraca,całym Śląsku takiego miejsca jakie my będziemy mieć. Powrót po latach do przeszłości wiele ludzi powraca,

żeby zobaczyć jak to wyglądało kiedyś. Ja jestem zadowolony, ze unia daje na to pieniądze. żeby zobaczyć jak to wyglądało kiedyś. Ja jestem zadowolony, ze unia daje na to pieniądze. PrzewodnicząPrzewodniczą--

ca Jolanta Moćkoca Jolanta Moćko – czy są jeszcze pytania  – czy są jeszcze pytania 

Marcin GadeckiMarcin Gadecki – zaczynaliśmy kadencję budżetem w latach  2014  w wysokości poniżej 100 mln złotych  w – zaczynaliśmy kadencję budżetem w latach  2014  w wysokości poniżej 100 mln złotych  w

latach 2017 został przekroczony powyżej 130 mln. zł  w ramach  budżetu 2017 roku realizowaliśmy wspólnielatach 2017 został przekroczony powyżej 130 mln. zł  w ramach  budżetu 2017 roku realizowaliśmy wspólnie

z burmistrzem program, który jest zgodny  z oczekiwaniami mieszkańców i dzisiaj zgodnie z Koalicyjnymz burmistrzem program, który jest zgodny  z oczekiwaniami mieszkańców i dzisiaj zgodnie z Koalicyjnym

Klubem Platformy Obywatelskiej rekomenduje wykonanie budżetu za 2017 rok   i jesteśmy za udzieleniemKlubem Platformy Obywatelskiej rekomenduje wykonanie budżetu za 2017 rok   i jesteśmy za udzieleniem

absolutorium. absolutorium. 

Andrzej MentelAndrzej Mentel – chciałbym się odnieść  do wypowiedzi moich poprzedników część wypowiedzi nie powin – chciałbym się odnieść  do wypowiedzi moich poprzedników część wypowiedzi nie powin --

na paść dzisiaj. Teraz obradujemy nad  udzieleniem absolutorium burmistrzowi miasta z wykonania budżetuna paść dzisiaj. Teraz obradujemy nad  udzieleniem absolutorium burmistrzowi miasta z wykonania budżetu

za 2017 rok . Dużo padło propozycji jak należy zarządzać, postępować padły pomysły jak powinien burmistrzza 2017 rok . Dużo padło propozycji jak należy zarządzać, postępować padły pomysły jak powinien burmistrz

realizować to powinno się odbyć na sesji  budżetowej w grudniu. Tam podejmujemy uchwałę budżetową.realizować to powinno się odbyć na sesji  budżetowej w grudniu. Tam podejmujemy uchwałę budżetową.

Druga to do pani przewodniczącej mija kadencja może nie będzie okazji, żeby przeanalizować pewne działaDruga to do pani przewodniczącej mija kadencja może nie będzie okazji, żeby przeanalizować pewne działa--

nia  w tej kadencji jak został wykonany budżet. Chciałem przytoczyć jedno ze zdań z RIO która przedstawiłania  w tej kadencji jak został wykonany budżet. Chciałem przytoczyć jedno ze zdań z RIO która przedstawiła

jak należałoby odnieść się do realizacji budżetu (odczytanie 1.36) mamy w sprawozdaniu załącznik nr 4 któjak należałoby odnieść się do realizacji budżetu (odczytanie 1.36) mamy w sprawozdaniu załącznik nr 4 któ--

ry mówi o rozbieżnościach, chodzi mi o przedstawienie dlaczego tak się stało ry mówi o rozbieżnościach, chodzi mi o przedstawienie dlaczego tak się stało 

Burmistrz Zbigniew SzaleniecBurmistrz Zbigniew Szaleniec – brak wykonania niektórych inwestycji wynika z tego, że na  te inwestycje – brak wykonania niektórych inwestycji wynika z tego, że na  te inwestycje

miały być dofinansowane z Unii, ale nie było konkursów na dany projekt. Te środki nie wpłynęły, ale bardzomiały być dofinansowane z Unii, ale nie było konkursów na dany projekt. Te środki nie wpłynęły, ale bardzo

się cieszę, że niepowrotnie one będą zrealizowane w roku obecnym. się cieszę, że niepowrotnie one będą zrealizowane w roku obecnym. 

Andrzej MentelAndrzej Mentel – chciałem się  odnieść do kwestii budżetu 2017  – chciałem się  odnieść do kwestii budżetu 2017 

1.1. Dochody i wydatki w tym roku 96,7% i w poprzednim roku 97% środki, które nie zostały zrealizowaDochody i wydatki w tym roku 96,7% i w poprzednim roku 97% środki, które nie zostały zrealizowa--

ne zasilają budżet w 2018 ne zasilają budżet w 2018 

2.2. Prorozwojowy budżet biorąc pod uwagę kolejne lata i kadencje my widzimy, że wpływy majątkoweProrozwojowy budżet biorąc pod uwagę kolejne lata i kadencje my widzimy, że wpływy majątkowe

są określono duże zasilają budżet to co roku na poziomie 10 mln. zł To daje możliwości na pozyskasą określono duże zasilają budżet to co roku na poziomie 10 mln. zł To daje możliwości na pozyska--

nie pieniędzy z unii. nie pieniędzy z unii. 
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3.3. Dług naszej gminy przeliczony na dochody, rok za rokiem on spada uważam że gmina musi się rozDług naszej gminy przeliczony na dochody, rok za rokiem on spada uważam że gmina musi się roz --

wijać, inwestować w kolejne grunty wijać, inwestować w kolejne grunty 

Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2017, sprawozdanie finansowe o stanie majątku jednostki samorząSprawozdanie z wykonania budżetu za 2017, sprawozdanie finansowe o stanie majątku jednostki samorzą--

du terytorialnego, pozytywną opinię RIO w Katowicach oraz pozytywna opinię komisji finansowo – budżetodu terytorialnego, pozytywną opinię RIO w Katowicach oraz pozytywna opinię komisji finansowo – budżeto--

wej oraz komisji rewizyjnej -  Klub Czeladzka Inicjatywa Samorządowa rekomenduje przyjęcie uchwały owej oraz komisji rewizyjnej -  Klub Czeladzka Inicjatywa Samorządowa rekomenduje przyjęcie uchwały o

udzieleniu absolutorium burmistrzowi miasta Czeladźudzieleniu absolutorium burmistrzowi miasta Czeladź

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko –  dziękuję przystępujemy –  dziękuję przystępujemy do głosowania 

4.5 Projekt Nr 87
w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Czeladź za 2017 rok

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 17
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 3
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0 
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 20 
RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. LII/ 676 /2018

5.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ABSOLUTORIUM  dla  Burmistrza  
z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok

5.1 Przedstawienie wniosku komisji Rewizyjnej o udzieleniu 

Absolutorium dla Burmistrza Miasta Czeladź za 2017 rok 

(Uchwała Komisji Rewizyjnej 

z dnia 8 czerwca 2018r.) wraz z opinią Komisji Rewizyjnej o 

wykonaniu budżetu Miasta Czeladź za 2017 rok 

(stanowiącą załącznik wniosku i jednocześnie jego 

uzasadnienie)

Przewodnicząca Rady Jolanta Moćko – odczytanie  wniosku komisji . wniosku komisji .OOdczytanie opinii (stanowiacej dczytanie opinii (stanowiacej 
załącznik do wniosku) załącznik do wniosku) 

5.2. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Katowicach dot. wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Miasta Czeladź (Uchwała Nr 

4200/ IV/114./2018 z dnia 13 Czerwca  2018 roku - 

pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Czeladzi w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta 

absolutorium)

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Moćko - -  odczytanie opini RIO odczytanie opini RIO

5.3. Projekt Nr 88
w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta z tytułu wykonania budżetu 
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za 2017 rok (zgodnie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej – udzielić 

absolutorium)

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (bezwzględna  większość głosów  ustawowego sładu ) bezwzględna  większość głosów  ustawowego sładu ) 

Wynik głosowania: 
Głosów „ZaZa”- 17
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 3
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0 
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 20 
RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         –  uchwała została podjęta. LII / 677 /2018  - Udzielono absolutorium 

Przewodnicząca Rady Jolanta Moćko – panie burmistrzu gratuluje 

Burmistrz Zbigniew Szaleniec – bardzo dziękuje wszystkim za udzieleniem absolutorium, to nasz wspólny

sukces, wyniki finansowe za które dziękuję, dziękuje wszystkim współpracownikom. W związku z tym, iż

mam za sobą tak silną grupę, drużynę pracowników na których mogę liczyć mam dobry program, który będę

konsultować  z  mieszkańcami  są  pieniądze  na  inwestycje  oświadczam,  że  zamierzam  kandydować  na

Burmistrza w następnej kadencji. 

Przewodnicząca Jolanta Moćko – ogłaszam przerwę  45 min 

================================== PRZERWA =======================================

6. Przyjęcie protokołu końcowego komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej z przeprowadzonej kontroli 
Kontrola wybranych inwestycji prowadzonych przez Urząd Miasta Czeladź w latach 2017/2018

Brak uwag 

7. (B - Or. 0057.5.2018)
Informacja międzysesyjna za okres od 11.05.2018r. do 01.06.2018r.

Brak pytań 

8. Sprawozdanie z programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w zakresie 
zadań publicznych w roku 2017

Komisja Edukacji 
Kultury i Sportu

Brak pytań 

9. Projekty  uchwał do rozpatrzenia :

Projekt Nr  90
w sprawie zmian w Budżecie Miasta na 2018 rok 

Bogusława Tanhojzer  – omówienie projektu 
Brak pytań 

Pozytywna opinia komisji Finansowo – Budżetowej 

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 17
Głosów „PrzeciwPrzeciw” -1
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18
RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – LII / 678 /2018

Projekt Nr 91
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w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 2018-2030
Pozytywna opinia komisji Finansowo – Budżetowej 

Brak pytań 

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 17
 Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 1
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0 
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18
RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. LII/ 679  /2018

Projekt Nr 84
w  sprawie   zasad  udzielania  i  rozmiaru  obniżek  obowiązkowego  tygodniowego  wymiaru  godzin  zajęć
nauczycieli pełniących funkcje kierownicze w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Czeladź

Pozytywna opinia komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Brak pytań 

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 19
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania –  19
RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. LII / 680  / 2018

Projekt Nr  85 
w sprawie: wyrażenia zgody na użyczenie Muzeum Saturn w Czeladzi  pomnika zlokalizowanego w parku
przy ul. Sikorskiego w Czeladzi ( zmiana podstawy prawnej) 

Pozytywna opinia komisji Rozwoju i Pollityki Przestrzennej 

Brak pytań 

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 19
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania –19 
RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta.   LII / 681  /2018

Projekt Nr 86  
w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie Muzeum Saturn w Czeladzi pomnika zlokalizowanego przy 

Urzędzie Miasta w Czeladzi (zmiana podstawy prawnej) 

Pozytywna opinia komisji Rozwoju i Pollityki Przestrzennej 

Brak uwag 

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 19
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Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 19
RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. LII / 682 /2018 

Projekt Nr 89
w sprawie przekazania środków finansowych na nagrody dla policjantów Komisariatu Policji w Czeladzi 

Pozytywna opinia komisji Finansowo – Budżetowej 

Brak uwag  

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 19
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 19
RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. LII  /683 /2018

Projekt Nr 92
w sprawie uchwalenia i przekazania projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 
terenie Miasta Czeladź organowi regulacyjnemu do zaopiniowania

Pozytywna opinia komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennje 

Brak uwag  

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 19
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0 
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 19 
RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. LII /684 /2018

Projekt Nr 93 
w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta Czeladź

Negatywna opinia komisji Finansowo – Budżetowej   

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 0
Głosów „PrzeciwPrzeciw” -17
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -2  
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 19
RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała nie została podjęta 

.17. Interpelacje i wnioski radnych
1. Włodzimierz Jaros – pisemnie (B-RM.0003.52.2018) odp. D. Pietrzykowski jest w Muzeum Saturn 

2. Juszczyk Patrycja – na piśmie (B-RM .0003.50.2018)

3. Stanisław Pisarek – na piśmie (B –RM.0003.51.2018)
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4. Kita Maran - Lustro między ul Grodziecką kiedyś było teraz go nie ma a tam jest niebezpiecznie. 

Odp. Burmistrz Zbigniew Szaleniec – zagrożenie wielkie lada chwila powinna ruszyć inwestycja przy 

Grodzieckiej odbędzie się przebudowa skrzyżowania może światła będą , inwestor szuka firmy 

wykonawczej. Mam nadzieję, że będzie to lada chwila 

Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk  -  my zgłaszamy takie miejsca przedstawiciele robią objazd miasta 

ocenia sytuację i wtedy powiat podejmuje decyzje. 

18. Korespondencja/ informacje do wiadomości Rady
1. Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej – zaproszenie do współdziałania przy realizacji Kampanii „Biała

Wstążka” 

2. Przewodniczący Rady Krakowa – w sprawie ochrony i promocji flagi Unii 

3. Przewodniczący Rady Powiatu Będzińskiego – porządek obrad Sesji Powiatowej 

4. Kuratorium Oświaty w Katowicach – skarga na Dyrektora Szkoły Nr 3 w Czeladzi – anonim my jako 

rada nie będzie rozpatrywać bo nie wiedzielibyśmy komu odpowiedzieć , przekażemy to panu 

burmistrzowi do wewnętrznego skontrolowania. 

5. Rodzice dzieci niepełnosprawnych – w sprawie   rozstrzygnięcia przetargu dowozu dzieci do szkoły 

w Będzinie 

Przewodnicząca Jolanta Moćko – nie było możliwości zapoznania się z tą sprawą proponuję przekazać 

pisma do komisji Edukacji Kultury i Sportu – na najbliższym posiedzeniu 

Wniosek  o przekazanie do komisji 

Głosów „ZaZa”- 19
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0 
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 19 

Kita Marian – proszę o przeczytanie pisma w sprawie flagi. 

Przewodnicząca Jolanta Moćko – odczytanie pisma. 

Marian Kita – proponuje podjąć rezolucję dzisiaj 

Mecenas Tomasz Wójkowski – rada zajmuje stanowisko podejmując uchwałę.  

Większość radnych zdecydowała, że rezolucja projekt uchwały zostanie podjęty na najbliższej sesji  

19. Zamkniecie obrad sesji.

Przewodnicząca Rady Jolanta Moćko - zamkniecie sesji . - zamkniecie sesji . 

Prowadzący obrady :Prowadzący obrady :
Przewodnicząca Rady Miejskiej Przewodnicząca Rady Miejskiej 
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Jolanta MoćkoJolanta Moćko

W załaczeniu: 
1. Porządek obrad
2. Lista obecności.
3. Karty z wynikami z głosowania  uchwał.
4. Prezentacja 
5. Korespondencja do wiadomości Rady. 

----------------------

 Protokół został napisany, dnia: 22.06.2018
 Protokolant : Joanna Kwarciana
 Protokół, został przedstawiony Radzie na sesji , dnia 
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